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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
 
 

Dato: 4/3 2025 
Tidspunkt: kl. 17-19 
Mødeleder: Julie/No 
 

Deltagere: Julie, No, Kira, Lea, Anita, Anne, Andrea (8.q), Asger (8.z), 
Lila, Filip, Sune, Gitte, Kaspar 
 
Fraværende: Katrine 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den og referat (B) 
 

 
17.00 

Begge blev godkendt  

2. Nyt fra elevrådet (O) 
Asger/Andrea 

 
17.05 
 

Awardshow har været drøftet. Skal præsen-
teres sidste skoledag. Der vil ikke være 
nogle sårende kategorier. 
Man skal være opmærksomme på, at når 
man nominerer nogen, så fravælges nogle 
andre jo også. 
Intentionen er at skabe noget fællesskab og 
glæde. 
Der var forslag om, at kategorier ikke behø-
ver være personspecifikt. 
 
Evaluering af featureugen: Det kan være 
hyggeligt at være på tværs af alle årgange, 
men måske også lidt ambitiøst. Nogle af de 
ældre elever oplevede, at det var svært at 
ramme alle niveauer, og de bruget en del 
energi på at holde øje med de yngre elever. 
Samtidig var det fedt at være sammen med 
de yngre og lære dem lidt at kende. Pro-
grammet var lidt tyndt nogle steder – sær-
ligt om torsdagen inden forældrene kom. 
 
Vild med Vilje: Inden længe begynder plan-
lægningen. De regner med at starte primo 
april. De skal have bestilt nogle frø og finde 
ud af, hvem der skal være med i projektet. 

 

3. Status, økonomi (regn-
skab og budget), skoleind-
skrivning 2025/2026, ny-
ansættelser, KKFO (O) 
Sune 
 

 
17.15 
 

Regnskab 2024: Skolen har et overskud på 
417.000 og KKFO’en et underskud på 
108.000. 
Budget 2025: Begge enheder står med 
overskud. Skolen omkring 600.000 og 
KKFO ca. 130.000. Det giver en buffer hvis 
nogen bliver langtidssyge eller hvis elevtal-
let falder, så man den 5/9 2025, hvor elev-
tallet opgøres, får til færre klasser end, vi 
har nu. 
 
Ny fraværskonsulent er startet i et treårigt 
projekt.  
 
Der er ansat to overgangspædagoger, der 
starter 1. april. 
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Ny serviceleder: Stillingen er gået i genop-
slag, da det rette match ikke blev fundet. 
 
Skoleledelsesuddannelsen: Det strategiske 
program er nu under udarbejdelse og er 
også en del af vores skoleplan 2025/2026. 
 
Trivselsundersøgelsen for personalet: Gen-
nemføres i løbet af den kommende måned. 
 
Skoleindskrivning: 79 elever pt. til kom-
mende børnehaveklasse. Der er 28 uden 
for distriktet, vi desværre ikke har kunne til-
byde en plads. 
 
KKFO: Der er ansat to nye pædagogmed-
hjælpere, der i en tid har fungeret som vika-
rer. Der er desuden ansat ny morgenåbner, 
da en er stoppet. 

4. Featureugen – set fra et   
forældreperspektiv (D) 
Julie/No 
 

 
17.30 

Lærerne har evalueret i et spørgeskema og 
vil efterfølgende drøfte det på et personale-
møde/pædagogisk dag. 
Skolen har derudover fået mange positive 
tilbagemeldinger fra forældre og fra borg-
mesteren, der var på besøg. 
 
Overordnet er der en meget positiv tilbage-
melding på ugen. Det var fedt, at man 
havde prøvet at blande eleverne på tværs 
af årgange.  
Det var en succes med blandingen. På for-
ældredagen kunne der godt være lidt færre 
hold, da det var svært at nå rundt. Bageren 
havde meget travlt – det kunne man måske 
have taget hensyn til.  
Kan man målrette værkstederne mere til al-
dersgrupperne? 
God tilbagemelding på, at eleverne var 
blandet på tværs af årgangene. 
Man skal være opmærksomme på at 
ramme alderssvarende. 
Være opmærksomme på indholdsdelen – 
der skal være nok til en hel uge. 
Det var fedt, at der var fokus på fællesska-
bet. 
Det åbne hus var lidt kaotisk med lange 
køer.  
Pengekonceptet: Måske var det for billigt? 
For de mindre kunne det være forvirrende i 
forhold til, hvor man skulle være den første 
dag. 
 
Effekten af ugen i skolegården og blandt 
personalet vil vi først kunne ses i den kom-
mende tid. 
 
De ældre elever vil gerne i dialog med læ-
rerne inden, så man ved, hvad ens rolle er.  
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Forslag om at have en intern åbning inden 
det åbne hus, så eleverne kan nå rundt. 
Flere forældre så gerne, at man var blandet 
på tværs hvert år. 
Flere af de store elever har efterfølgende 
været på besøg i KKFO’en og sige hej til de 
yngre. 

5. Spisning  17.50   

6. Folkeskolens nye kvali-
tetsprogram (OD) 
Sune 
 

18.05 Hovedpunkter: 
Ny timetalsfordeling 
Ekstra valgfag 
Obligatorisk erhvervspraktik 
Juniormesterlære 
Ret til at SB deltager i skoleudviklingssam-
talen 
Afskaffelse af understøttende undervisning 
Indførelse af timebank 
Mulighed for kortere skoledag 
Ekstra til de mest udfordrede elever dansk 
og matematik 
 
Sune orienterede om nogle af skolens over-
vejelser i forbindelse med de nye tiltag. 
 

 

7. Årsmødet 2025 (DB) 
Julie/No/Sune 
 

18.20 9. april 2025: Sune kom med et forslag om, 
at man tog kvalitetsprogrammet og mang-
foldige børnefællesskaber op. 
Der blev spurgt ind til om man kan invitere 
de kommende skolestarteres forældre med. 
 
Man skal være opmærksomme på, det ikke 
må blive for strukturtungt.  
 
Der var forslag om at man til et andet møde 
havde oplæg fra Børns Vilkår vedr. sociale 
medier. 
 
Kan man flette nogle af Trivselskommissio-
nens anbefalinger ind i punktet om mangfol-
dige børnefællesskaber 
 
Opfordre lærerne til at skrive i ugeplanen, 
at der er årsmøde. 
 
Årsberetningen: SB har teten og ledelsen 
hjælper til efter behov. 
 
Ledelsen laver udkast til program 
 
Forslag til form: 
Beretning 
Præsentation 
Gruppedrøftelse (med særligt fokus på Triv-
selskommissionens anbefalinger; hvordan 
kan forældrene være med til at understøtte 
at skolen kan lykkes med de mangfoldige 
børnefællesskaber) 
 

 

8. Evt. 18.55   
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9. Tak for i dag 19.00   

10.     

11.     

12.     

     

No Kampmann/Julie Bjerregård/Sune Schnack Rasmussen 


